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VEC: Reakcia na článok v denníku Korzár – žiadosť o nápravu. 

 

          Dňa 29.10.2013 bol denníkom Korzár uverejnený na 3. strane článok – Náučné tabule nič 

neriešia.   Vzhľadom na neoverené a zavádzajúce informácie Vám uvádzame nasledujúce 

informácie a skutočnosti. 

       Náučný chodník sídliska KVP bol projekt, na ktorom pracovala mestská časť v spolupráci 

s Katedrou geografie PF UPJŠ v Košiciach. Na základe neskoršieho dodania textových podkladov 

od študentov Katedry geografie PF UPJŠ, grafickej úpravy a množstva ďalších aktivít v rámci 

projektu sa výroba tabúľ so schválením Ministerstva kultúry SR presunula na neskorší termín. 

Tabule začali byť vylepované ešte pred termínom zverejnenia článku p. Dankovej v Korzári, a to 

v piatok 25.10.2013, konkrétne tabuľou číslo 7 pri miestnom úrade. Keďže samotný výlep bol 

technicky náročnejší, tak sme o výlep požiadali externú firmu, ktorá z dôvodu zaneprázdnenosti 

vedela zabezpečiť tento výlep až 30.10.2013, kedy boli všetky tabule vylepené. 

      Tvrdíme, že spojením tohto technického problému s nevydareným projektom občianskeho 

združenia uzemneplany.sk „Pod mostom“, ktorý nie je súčasťou projektu „Život na KVP po 30 

rokoch“ Mestská časť nemá  nič spoločné. Bola tak poškodená mienka verejnosti o celom projekte 

„Život na KVP po 30 rokoch“, ktorý v sebe nesie množstvo zmysluplných  a vydarených aktivít,  na 

ktorom pracovali zamestnanci, odborníci a externí partneri mestskej časti po celý rok 2012 a 2013.  

       Zároveň máme zato, že pani Danková svojim článkom ponížila a znehodnotila prácu 

zamestnancov mestskej časti i študentov Katedry geografie UPJŠ, ktorí náročným spôsobom 

zháňali všetky dostupné informácie o histórii a vývoji sídliska v archívoch a knižniciach, keďže 

bolo málo dostupného materiálu.     

       Týmto  Vás žiadame o ospravedlnenie a uverejnenie tohto článku so správnymi skutočnými 

postupmi a udalosťami. 

      Veríme, že sa daná situácia a napokon aj uverejnené články v minulosti, ktoré poškodzovali 

dobré meno „Mestskej časti“ nebudú opakovať a Vaši redaktori budú pristupovať k odborným a 

pravdivým informáciám z diania našich Mestských častí zodpovedne. 

     Prajeme  Vášmu denníku veľa pozitívne naladených čitateľov.  

  S pozdravom 

                                                                                                          Ing. Iveta Kijevská 

                                                                                                                 starostka 

Starostka Mestskej časti Košice - Sídlisko  KVP 

Ing. Iveta  K i j e v s k á 
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